
NAMESTO PREDSTAVE POGOVOR Z NEDO ŠLAMBERGER

Ko končam šolo, bom igralka
Fanta, ki ni Doznal strahu, naj bi spoznali v

nedeljo. Ze zdaj pa smo se seznanili s
15-letno Nedo Šlamberger, dijakinjo srednje
šole za družboslovje in splošno kulturo, ki je že
pet let članica Mladinske skupine Lutkovnega
gledališča Jože Pengov iz Dravelj.

Koliko vas je v skupini?
- Pet punc, trije fantje (najmlajši je star 10

let, najstarejši član skupine pa 17 let) in Helena.
Kdo je Helena?
- Helena Zajc je režiserka v našem gledali-

šču.
O čem govori vaša igra?
Ob tem vprašanju so mi dali v roke njihov

programski list in rekli, da bom vse ali vsaj
vefiko tega našla napisanega v njem. Spremno
besedo je napisala prav Neda: »... Zakaj se
bojimo, kako se bojimo, česa se bojimo? - to
nas je zanimalo v naši igri. Za ogrodje smo
seveda vzeli zgodbo, pravljico o dečku, ki ni
poznal strahu. Precej nam je pri besedilu po-
fnagal tudi pesnik Dane Zajc. Vendar smo ves
čas razmišljali še o mnogočem drugem, kot o
junaškem dečku; razmišljali smo o resničnih

življenjskih položajih, v katerih nas postane
strah, nam je tesno; o doživljanju strahu kot o
užitku, zabavi; raziskovali smo človekovo ne-
moč, pa tudi upanje. Trudili smo se vse to
prenesti v našo igro...«

Koliko časa ste pripravljali predstavo?
- Zadeli smo oktobra 82, premiero pa smo

imeli decembra 1983.
Ste \o dostikrat igrali?
- Ne vem točno, kolikokrat. Desetkrat do

petnajstkrat.
Tudi zunaj Ljubljane?
- Da. V Smledniku in Kranju.
Kaj bi rada bila, ko končaš §olo?iif ,»,
- Igratka.
Pa sprejemni izpiti?
- Če jih prvo leto ne naredim, bi verjetno

vpisala zgodovino, pa bi šla potem na spreje-
mne drugo. leto še enkrat.

In kateri so še drugi otroci, ki jih poleg Nede
Šlamberger ni strah igrati? To so: Lovro Duže-
vič, Rok Glavan, Sandra Ivič, Gregor Majaron,
Polja Novak, Janja Remšak in Andreja Špegel.
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